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Dag |
Volgeiis mij heb je alles wel Enige wat mogelijk nog mist is de kwaliteit van de mondkapjes en goed gebruik Er worden

veel mondkapjes zelf gemaakt die hebben niet altijd de goede pasvonn of zijn niet van hetjuiste meteriaal Ook moeten

mondkapjes regelmatig vervangen worden

10 2e

Groeten

10 2e

@gmail comVan

Datum 5 mei 2020 om 14 55 56 CEST

10 26 10 26

|@iivm nl10 2e 10 2eJ

Onderwerp Vraagjes BLVD

hopelijk gaat het goed met je Tijdje met gesproken De meeste dingen kon ik doen zonder jou lastig te vallen Er gaat wat

versoepeling aankomen Ik snap dat je met op zaken vooruit gaat lopen maar inisschien kunje meekijken of ik hier iets over

het hoofd zie

Dankjewel
10 26

OPENINGSVRAAG Ja eerst maar even over de kappers en schoonheidssalons want die gaan misschien volgende week

al open Sommigen hebben al voor de komende maanden alles volgeboekt qua afspraken zo druk Kunnen we risicovrij

gewoon wear naar de kapper

Goed om te bedenken dat niets risicovrij is We moeten de kansen zo klein mogelijk maken Dat betekent dat je op

afspraak werkt en precies op tijd komt als klant Ga niet blljven hangen zodat het drukker wordt Hoe meer mensen op

een plek hoe meer kruisbestuiving Het OMT heeft verder gekeken naar bewijs omtrent de mondkapjes en het is niet

duidelijk of het beter of slechter ervan wordt Waarschijnlijk wordt het niet verplicht en het is niet verboden Belangrijk
is wel dat wij als klanten echt eerlijkzijn over of ze klachten hebben of niet Zou als kapper dat ook zeker vragen aan de

mensen voor ze binnen komen of die mensen het afgelopen etmaal klachten hebben gehad

TUSSENVRAAG Er is momenteel wel discussie gaande want kappers gaan straks met mondkapjes werken en

thuiszorgmedewerkers niet Die balen daarvan hoe zie jij dat

Dat is natuurlijk ook niet uit te leggen In de verzorgingshuizen heeft een drama voltrokken Er is tekort aan goede

bescherming geweest en dan zou het gek zijn als er nu ineens gezegd wordt dat het voor kappers wel aanwezig is Ik

denk niet dat het een verplichting gaat zijn bij de kappers omdat er nog altijd niet echt goed bewijs is voor mondkapjes
ten positieve of negatieve Dus ikverwacht dat het losgelaten gaat worden door het kabinet De eerste reden waarom er

terughoudend werd gedaan met mondkapjes had te maken met de tekorten Nu hopelijk langzaam aan er meer kapjes

zijn kun je eventueel mensen het toch laten doen Het allerbeste werkte nog altijd afstand houden maar als dat niet

meer kan omdat we contactberoepen open gaan zetten kan het een ander verhaal worden omtrent mondkapjes

Belangrijk is dat thuisblijven wel altijd nog het verstandigste is

TUSSENVRAAG Ook weer bijna een biertje op het terras maar hoe haalbaar om afstand te houden als er alcohol in het

spel is



287862

Als het per 1 juni open gaat Ik kan me voorstellen dat iedereen meteen het terras op wil maar hou er rekening mee dat

terrasjes in de normale zomer tjokvol zitten en op veel terrassen er maar ruimte is voor een derde van het aantal

mensen Het is wel echt zaak dat we voorzichtig dit gaan opschalen Ga niet elke dag op het terras zitten hou rekening
met elkaar

EINDVRAAG Zou het kunnen dat de versoepeling straks toch ineens weer voor een piek aan coronapatienten gaat

zorgen En wat dan

Dat kan zeker Een paar overwegingen

Het lijkt alsof het virus nu minder had om zich heen grijpt {R0 1 Het afzeggen van grote evenementne en afstand houden is voor

veel landen het belangrijkste dat nu de uitbraak van het virus onder controle moet houden want veel versoepelingen tegelijkertijd

Eigenlijk zou het beste zijn om nog langer te wachten genoeg tests te hebben en helemaal terug te gaan naar de tijd vna uitgebreid

contactonderzoek per patient De vraag is of dat nu lukt

Nu gebeurt er best veel tegelijk en ik snap dat wel want we zijn het zat maar je weet niet welke versoepeling het meeste impact

heeft op de stijging als ineens het aantal patienten gaat stijgen

Als SARS COV 2 seizoensgevoelig is zal dat nu meehelpen maar houdt er rekening mee dat er na de zomer een tweede golf aan

kan komen


